



boots COMPANY

YOUR CHOICE OF PVC BOOTS

01.11.2012

Для предъявление по месту требования.

Данным письмом компания BOOTS COMPANY srl (Италия) - являющаяся производителем защитной обуви из ПВХ от обычных рисков и защитной обуви EUROFORT степени защиты S4, S5 подтверждает, что ООО Фирма «АВ Центр», находящаяся по адресу: 04655, Украина, г. Киев, ул. Алябьева,3 является официальным эксклюзивным дистрибьютором продукции BOOTS COMPANY srl (Италия) на территории Украины.

ООО Фирма «АВ Центр» имеет полномочия производить поставки продукции, производимой BOOTS COMPANY srl (Италия) в соответствии с действующим законодательством Украины и нормальной бизнес практикой.

Персонал ООО Фирма «АВ Центр» прошел необходимое обучение и способен квалифицированно рекомендовать продукцию BOOTS COMPANY srl.

Данное письмо действительно для предъявления по месту требования в период с 01.11.2012 по 31.12.2013.

BOOTS COMPANY srl
Decima Strada Z.I. Macchiareddu
09010 UTA-CA
ITALY


EUROMAX BERGOMMA boots COMPANY srl
www.euromax.it - info@euromax.it

BOOTS COMPANY s.r.l.
Sede legale e produzione:
Decima Strada - Z.I. Macchiareddu
09010 UTA - CA - ITALIA
Tel. +39 070 247347 - Fax +39 070 247350

R. I. CAGLIARI - C.F. - P.1.02667180927
R.E.A. CAGLIARI 215363
Capitale Sociale Euro 100.000,00 i.v.

01/11/2012

For the presentation of the place demands.

According to a letter the company BOOTS COMPANY srl (Italy) - a manufacturer of safety shoes made of PVC for traditional risks and protective footwear EUROFORT degree of protection S4, S5 confirmed that the COMPANY AV CENTER, located at 04 655, Ukraine, str. Alyabyev, 3 is the official exclusive distributor of BOOTS COMPANY srl in Ukraine.

COMPANY AV CENTER have the power to supply products BOOTS COMPANY srl (Italy) in accordance with current legislation and normal business practice.

Staff of COMPANY AV CENTER took the necessary training and is able to recommend qualitative products of BOOTS COMPANY srl..

This letter is for the presentation of the place demands in the period from 01/11/2012 to 31/12/2013.

BOOTS COMPANY srl
Decima Strada Z.I. Macchiareddu
09010 UTA-CA
ITALY


EUROMAX BERGOMMA boots COMPANY srl
www.euromax.it - info@euromax.it

Uffici amministrativi e commerciali:
Via San Giovanni Bosco, 11 A/B
36031 POVOLARO - VI
ITALIA

Tel. +39 0444 590192
Fax +39 0444 590798
www.euromax.it
info@euromax.it

Magazzini e logistica:
Via Redentore, 110
38030 POVOLARO - VI
ITALIA